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Zápis 35. jednání kolegia děkana 3. LF UK v období 2022-26, konaného dne 31. 8. 2023 

Přítomni: prof. Widimský, JUDr. Mužíková, dr. Marx, doc. Dlouhý, prof. Arenbergerová, dr. Šebo, 

prof. Malíková, prof. Šlamberová, prof. Džupa, doc. Duška 

Omluveni: doc. Trnka, doc. Gojda 

1. Schválení zápisu z 10. 8. 2023. 

2. Tajemnice informovala o jednání s vedením SZÚ o převodu 3-metrového pruhu pozemku 

kvůli plánované stavbě budoucího Nového výukového centra. 

3. Děkan a proděkan Dlouhý informovali o jednání s ředitelkou SZÚ ve věci pronájmu prostor 

odd. specializačního vzdělávání. 

4. Proděkan Marx informoval o počtech přijatých studentů v jednotlivých studijních 

programech. 

5. Kolegium schválilo návrh nových kritérií pro HŘ a JŘ, návrh bude zaslán na RUK a projednán 

na nejbližším zasedání VR 3. LF UK. 

6. KD projednalo dopis NAÚ ohledně hodnotitelů a souhlasilo s návrhem proděkanky Malíkové 

t.č. další nominace nezasílat, avšak pokračovat v hledání vhodných uchazečů. 

7. Proděkanka Arenbergerová informovala o přípravě oslav 70 let fakulty. Všichni členové KD 

dostali jeden exemplář monografie vydané k tomuto výročí. 

8. Proděkan Marx se kriticky vyjádřil k možnosti, aby fakulta měla vlastního ombudsmana. 

Stejný názor vyslovil i děkan a další členové KD. Členové KD jednomyslně přijali stanovisko, že 

funkce ombudsmana na úrovni celé UK je správná a potřebná, avšak není vhodné tuto funkci 

zřizovat na úrovni fakult. Důvody jsou jak etické, tak i ekonomické. Děkan bude toto 

stanovisko prezentovat p. rektorce. Fakulta určí kontaktní osoby, které budou univerzitnímu 

ombudsmanovi pomáhat řešit stížnosti, týkající se fakulty. 

9. Do poradního sboru Pedagogium bude fakulta nominovat PhDr. H. Svobodovou. 

 

JUDr. Mužíková 

 Úprava střechy v Budově A (nad posluchárnami). 

 Kolaudace budovy B. 

Doc. Dlouhý 

 Specializační vzdělávání – proděkan informoval o nárůstu počtu zařazených lékařů (od počátku 

roku nejvyšší ze všech lékařských fakult) a skokovém nárůstu agendy v souvislosti s počtem 

zkoušek po ukončení vzdělávání v základním kmeni a počtem jejich účastníků (posuzování 

žádostí, organizační zajištění zkoušek). Navrhuje přijetí nového pracovníka, přičemž osobní 

náklady by byly hrazeny z dotace na specializační vzdělávání; děkan zatím nesouhlasí. 

 Rozbíhají se podzimní kurzy, velká kumulace v září. 

 Seminář s Hygienickou stanicí hl. m. P. – 120 přihlášených z celé České republiky, v rámci výročí 

fakulty - řešena forma občerstvení. 

Prof. Arenbergerová 

 Zahraniční cesty - doc. Slíva si musí domluvit s UK Bratislava úhradu cesty a ubytování, nelze 

hradit z LF3, ostatní předložené služební cesty byly schváleny. 
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Prof. Malíková 

 Návratové granty připraveny – budou předloženy na dalším KD. 

 Leaflety pro nově nastupující zaměstnance. 

 Zaměstnanecké benefity v souvislosti s vládním balíčkem. 

 Zasedání personalistů UK k novele ZP, změny týkající se povinnosti umožnění práce 

z domova, nárok na dovolenou u dohod apod. 

dr. Šebo 

 Trimed pořádá opět Freshers Week, bude žádat o prostory, proslov děkana. 

 Prof. Šlamberová 

 Urgence k nominaci na doktorandskou konferenci bez předchozí informace. Byli nominování 

vítězové SVK, dr. Jenča a dr. Gregušová. 

Prof. Džupa 

 Informoval o přípravě vědecké rady na říjen. 

Doc. Duška 

 Dr. Loučka získal Primus a současně evropský projekt Kolos – velký projekt kvalitativního 

výzkumu na informování terminálně nemocných pacientů. 

 

 

Zapsala: Radomíra Tichá 
Za správnost: prof. Widimský, DrSc. 

 

 


